
Interpelácia č. 1/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 19.12.2018  

 
 

 

 

Bc. Gedeon: 

Ja by som chcel požiadať vedenie mesta, aby mi bola umožnená kontrola predložených 

zoznamov k určeniu dotácií na športové kluby. 

 

PhDr. Čižmár: 

Dobre. V prípade vašej požiadavky budeme vás kontaktovať a potom zo strany vedenia mesta 

bude ten zoznam predložený v takej podobe, aký umožňuje.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


